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1. Velkommen, kort intro av FAU leder Uranienborg skole, Laila Bokhari.  

FAU leder oppfordrer alle som ikke var til stede, men som er valgt inn i FAU, å sende FAU leder sin 

kontaktinformasjon på epost.  

2. Informasjon fra Rektor  

Rektor gjennomgikk hva skolen legger i «URRA-kompetanse». Skolen har historisk vært gjennom en 

vanskelig tid og forrige skoleår har blitt benyttet til å rydde, strukturere, foreta endringer, sikre gode 

rollebeskrivelser og sammen bli enige om hvor vi skal fremover.  

Dette året skal skolen fokusere på alle skal trekke i samme retning. Skape «vi-følelsen».  

Skolen skal jobbe aktivt for å ruste elevene for den kompetansen de trenger i fremtiden for å takle 

dagens samfunn. Dette skal være i tillegg til den faglige kompetansen, ikke istedenfor. Skolen vil jobbe 

for å sikre elevene en tilleggskompetanse, skape robuste, samfunnsengasjerte og kreative 

medmennesker. 

Urra-kompetanse består av 5 elementer som er definert i foregående skoleår; 

• Sosial selvregulering 

• Fellesskapsforståelse 

• Growth Mindset 

• Kreativitet 

• Faglig selvregulering 

Videre ønsker skolen å gjennomføre 2 temabaserte foreldremøter. Hvor disse kompetansene er tema. 

Skolen ønsker å sikre samarbeid med foreldrene, på disse målene. Videre informerer skolen om at de 

kun vil benytte Ipad på barnetrinnet, med unntak av 1. trinn. PC benyttes på ungdomstrinnet. 

Skolen har en bevist tilnærming til når Ipad/PC skal benyttes og ikke.  



Skolen informerer videre om at de har beredskapsplan for kritiske hendelser. Det vil gjennomføres 

øving på dette i form av bruk av varslingsanlegg med talebeskjed, Eks; lås dører eller gå til 

oppstillingsplass. Arbeidet med beredskapsplan er gjort i samarbeid med politiet.  

Det er ytret ønske fra foreldre om bruk av Harelabben for mellomtrinnet. Det kan skolen ikke 

etterkomme, av hensyn til de minste. Hvis FAU ønsker å benytte deler av skolegården til utvikle en 

lekeplass for de større, har skolen ingen motforestillinger mot det.  

3. Gjennomgang av FAU + årshjul ved FAU leder.  

De respektive FAU lederne tar ansvar for de enkelte trinn sine handlingsansvar i dette hjulet. Eks. 

Elvelangs, trafikkvakt, 17. mai leker m.m. Samlet foreldregruppe på trinnene er ansvarlig for 

gjennomføring.  

4. Status hjertesoneprogrammet (Kjetil) Hjertesoneprogrammet. Kommunen har informert om 

skolens dropsone. Informasjon om dette er sendt ut av skolen. Kommunen ønsker tilbakemelding på 

om dette fungerer.  

FAU sin tilbakemelding vil være at det i liten grad fungerer. Det er behov for langt bedre sikring av 

skoleveien. En egen gruppe jobber for på se på forskjellige tiltak.  

5. Info om FAU-komiteer (trafikk/hjertesonegruppe, valgkomite), KFU 

Generell info ble gitt. Interesserte kan ta kontakt med FAU leder.  

6. Valg til Driftsstyret.  

Guro Hagness og Harald Tolleshaug har sagt de gjerne sitter videre. Disse ble enstemmig valgt.  

7. Eventuelt. 

-  

Møtet ble avsluttet kl. 19:00. 

Referent Cathrine Edberg (8B) 

 

Møtekalender 2024/2025 

23.09.2024- Intro og årshjul  

14.10.2024 - Trinnvis + felles  

18.11.2024 - Felles  

13.01.2025 - Trinnvis + felles  

03.03.2025 - Trinnvis + felles  

28.04.2025 - Felles  

02.06.2025 - Avslutning og erfaring 


